

របស់អង្គការគាំពារការការពារក្តី ក្នុងការអនុញ្ញាតការធ្វើដំណើរដល់សហមេធាវីអន្តរជាតិម្នាក់ផ្សេងទៀត ក្នុងក្រុម គឺលោក ហ្គោរេន ស្លាវេរី (Göran SLUITER) ដែលលោកមានទីស្នាក់ការនៅជាមួយការិយាល័យ មេធាវី បូលីវ នៅទីក្រុងអាមស្តឺរដាម ប្រទេសហុល្លង់ ។ ការស្នើសុំការធ្វើដំណើរដាក់ដោយ លោកមេធាវី ស្លាវេរី ធ្វើឡើងក្នុងបំណងថា លោកជាមួយនិងសហមេធាវីក្នុងក្រុមការពារក្តី (សម្រាប់ជនសង្ស័យម្នាក់ ក្នុងសំណុំរឿង០០៤) ដែលមានទីស្នាក់ការនៅ អ.វ.ត.ក អាចពិភាក្សាបញ្ហាច្បាប់ឧក្រិដ្ឋកម្មអន្តរជាតិសំបុក មួយចំនួនទាក់ទិននឹងសំណុំរឿង រួមទាំងការរៀបចំផែនការ និងការបំពេញការស៊ើបអង្កេតរកភស្តុតាងដោះ បន្ទុកនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។ វានឹងមិនមានសិទ្ធិទទួលបានការកាត់ក្តីដោយយុត្តិធម៌ទៀតទេ ប្រសិនបើ អាជ្ញាធររដ្ឋបាលអង្គការសហប្រជាជាតិ ដកហូតនូវសិទ្ធិរបស់កូនក្តីក្នុងការទទួលបាននូវជំនួយផ្នែកច្បាប់ ដែលមានប្រសិទ្ធិភាព។

ក្រុមការពារក្តី បានដឹងយ៉ាងច្បាស់ពីវិបត្តិហិរញ្ញវត្ថុដែល អ.វ.ត.ក កំពុងជួបប្រទះ។ ប៉ុន្តែហេតុផល ស្របច្បាប់តែមួយគត់ដែលឆ្លើយតបទៅនឹងបញ្ហាថវិកា និងបញ្ហាប្រឈមផ្សេងទៀតទាក់ទិននឹងយុត្តិធម៌ ឧក្រិដ្ឋកម្ម ត្រូវបានបកស្រាយដោយចៅក្រមនៅតុលាការឧក្រិដ្ឋកម្មអន្តរជាតិសម្រាប់អតីតប្រទេស យូហ្គោស្លាវី (ICTY) គឺចៅក្រម ហាន់ ដូចខាងក្រោម៖

“សហគមន៍អន្តរជាតិ បានផ្តល់ការទុកចិត្តដល់តុលាការ[ឧក្រិដ្ឋកម្មអន្តរជាតិសម្រាប់អតីតប្រទេស យូហ្គោស្លាវី] ក្នុងការនាំខ្លួនជនត្រូវចោទលើការរំលោភយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរលើច្បាប់មនុស្សធម៌អន្តរជាតិមកកាត់ ទោស។ សហគមន៍អន្តរជាតិ រំពឹងថាតុលាការ[ឧក្រិដ្ឋកម្មអន្តរជាតិសម្រាប់អតីតប្រទេសយូហ្គោស្លាវី]នឹង បំពេញភារកិច្ចនេះ ដោយគោរពចំពោះសិទ្ធិ[នានា]របស់ជនជាប់ចោទ [...]។ ប្រសិនបើសហគមន៍អន្តរជាតិ មិនបានផ្តល់ពេលវេលានិងថវិការគ្រប់គ្រាន់ដល់តុលាការដើម្បីបំពេញភារកិច្ចនេះទេ អញ្ចឹងសហគមន៍ អន្តរជាតិ គួរតែកុំរំពឹងយកជនទាំងនោះមកធ្វើការកាត់ទោសតាមវិធីដែលមិនបានគោរពសិទ្ធិ[របស់ជនជាប់ ចោទ]ទាំងនោះអី។”

ប្រសិនបើ អ.វ.ត.ក ខ្វះធនធាន[ថវិកា] ដើម្បីផ្តល់ការឧបត្ថម្ភសមរម្យមួយដល់ក្រុមការពារក្តី សំណុំរឿងប្រឆាំងនឹងកូនក្តីយើងខ្ញុំ គួរតែត្រូវបានតម្កល់ទុកមិនចាត់ការទៅ។ ប្រសិនបើអង្គការគាំពារការ ការពារក្តី នៅតែរក្សាជំហររាវរាំងដដែលទេ យើងខ្ញុំនឹងចាត់វិធានការបន្ទាប់ទៀត រួមទាំងការដាក់សំណើស្នើ សុំឱ្យសហចៅក្រមស៊ើបអង្កេតតម្កល់រឿងទុកមិនចាត់ការ ដោយឈរលើហេតុផលថា អ.វ.ត.ក មិនអាច ផ្តល់នូវសិទ្ធិទទួលបានការកាត់ក្តីដោយយុត្តិធម៌ដល់កូនក្តីយើងខ្ញុំទេ។

ព័ត៌មានបន្ថែម សូមទាក់ទងលោក ហ្គោរេន ស្លាវេរី Göran Sluiter តាមរយៈអ៊ីម៉ែល ៖ gsluiter@bohler.eu

សហមេធាវី

ម៉ូ លុជ្វ័រ

Richard ROGERS

Göran SLUITER

។ តុលាការឧក្រិដ្ឋកម្មអន្តរជាតិសម្រាប់អតីតប្រទេសយូហ្គោស្លាវី (ICTY), មតិដ៏ទាស់របស់ចៅក្រម David Hunt លើការ
ទទួលយកភស្តុតាងដែលបង្ហាញដោយភាគីជាម្ចាស់ក្នុងទម្រង់ជាកំណត់ហេតុស្តាប់ចម្លើយជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ, *រឿងក្តីវដ្តសជ្វា*
តទល់នឹង Milošević, ថ្ងៃទី ៣០ ខែ កញ្ញា ឆ្នាំ ២០០៣, កថាខណ្ឌ ២២, គូសបញ្ជាក់បន្ថែម។